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Prezydent m. Wloclowko

W zwiqzku z opublikowoniem projektu budZetu 2024 roku a tym somym rozpoczQcie

dyskusji na temot tegoi planu finonsowego miosta Wloclawek uprzeimie proszq o

int'ormocjq czy zgodnie z moimi wczeSniejszymi z lat ubieglych wnioskami, interpelociomi i

ostatnim wnioskiem z dnio 6.09.20223r oroz Pono dekloraciach zawartych w pismoch:

z dnio 73 wrzelnia 2027 r znok 1.0003.64.2027 UID:832029,

z dnio 7 paidziernika 2027rznak 1.RN1.7011.6.97.2021,

z dnio 9 wrzeinio 2022 r znok 1.0003.46.2022 UID:962411,

z dnia 27 wrzeinio 2023 r znok 1PPD.7071.8.7.2023 ,

zostoto ujQte do realizocji w tymie budiecie zadonie np: " ,,Przebudowo - modernizacia

chodnika w ciqgu ulicy Brdowskiej prowa strona od ulicy Wieiskiei do ul, Lonieszczyzna i
dalej do ul. Plonty 1".

Ponownie przypomne Ponu Prezydentowi, ie w tej sprawie mieszkoicy zlo2yli w dniu

L7.07.2020 PEWAE do Rody Miosta Wloclowek. Komisja Skorg i Petycji w dniu 27.08.2020 r
pozytywnie ustosunkowolo sie niniejszej petycji uznojqc proibq mieszkohcowi o przebudowq

chodniko w ciqgu ul. Brdowskiej zo slusznq

R6wniei w/w zodnie zgloszone byty radnym przez mieszkoric6w podczas spotkonia Pano

Prezydento z mieszkohcomi Osiedla Poludnie w dniu 76.05.2077 roku iponownie
przedstowiane w nastepnym roku w dniu 18.04.2078 roku i 4.04.2019 roku podczos

spotkanio z mieszkaicami osiedlo Poludnie. R6wniei na dyiurach rodnych mieszkaricy prosili

o przebudowq chodnika ul. Brdowskiej. W tej sprowie jest liczno korespondencja m6wiqca o

koniecznoici realizacji w/w zadanio. Ponodto podczos spotkonio w dniu 9.06.2022 r z

mieszkoicomi osiedla ,,MALE POLUDNIE" mieszkoicy zglosili Panu Prezydentowi w/w
wniosek gdzie ztoiyt Pon deklorocje, ie uwzglqdni Pan proibq mieszkoic6w podczos

opracowywonio budtetu finansowego miasta 2023 roku lecz nie dotrzymol Pan slowo.

Czy w tym roku zgodnie z ostdtniq deklaracjq, ie powyisze zodanie zostanie ujQte jako

propozycjo zodai inwestycyjnych do projektu budtetu 2024 roku bqdzie dotrzymone ?


